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Protokół z XXXIII sesji VIII kadencji  

Rady Gminy Krupski Młyn 

z dnia 30 listopada 2021 r. 

 

 

 XXXIII sesja Rady Gminy Krupski Młyn rozpoczęła się 30 listopada 2021 roku o godz. 14.20 

w Sali posiedzeń Rady Gminy przy ulicy Głównej 5 w Krupskim Młynie. 

W sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy – Franciszek Sufa 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries  

Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat 

Radca prawny – Ryszard Krawczyk  

Nieobecna: 

Alicja Ziaja 

Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy, zgromadzeni uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego Pana 

Piotra Budzisza, zasłużonego dla Gminy Krupski Młyn.  

Ad. 1 i 2. 

Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik, po sprawdzeniu obecności i stwierdzeniu 

prawomocności sesji (obecnych 12 radnych), otworzył sesję. 

 

Ad.2.  

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił zabranym porządek posiedzenia.  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z realizacji wniosków i interpelacji radnych.  

6. Sprawozdanie  z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

7. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2021 rok. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2021 – 2027. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących radnym Gminy Krupski 

Młyn. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Krupski Młyn.  

11. Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z ogólnodostępnego terenu rekreacyjnego 

przy ul. Głównej w Krupskim Młynie stanowiącego część działki nr 260/26. 

12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Krupski Młyn  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/231/21 Rady Gminy Krupski Młyn  

z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Krupski Młyn na lata 2021 – 2025. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej. 
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15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej dz. Nr 348/22 k. m. 13 o pow. 0,0052 ha, KW 

GL1T/00048229/8 położonej w Krupskim Młynie przy ul. Tarnogórskiej.  

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej dz. Nr 347/22 k. m. 13 o pow. 0,0326 ha, KW 

GL1T/00048229/8 położonej w Krupskim Młynie przy ul. Tarnogórskiej. 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 2 położonego 

w Ziętku 6B. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 5 położonego  

w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 6. 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Oświadczenia radnych. 

21. Sprawy bieżące i wnioski. 

22. Zamknięcie sesji.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś z obecnych ma uwagi do przedstawionego 

porządku posiedzenia.  

Sekretarz Gminy, w nawiązaniu do ustaleń na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady złożyła 2 wnioski. 

Wnioskowała o rozszerzenie porządku posiedzenia o pkt 11, o treści: „Projekt uchwały w sprawie 

ustalenia zasad przyznawania diety oraz zwrotu kosztów podróży służbowej dla sołtysów Gminy 

Krupski Młyn’’, a kolejne uległyby odpowiednio przesunięciu. 

Drugi wniosek dotyczył zdjęcia z porządku obrad pkt 17, o treści: „Projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 2 położonego w Ziętku 6B‘’, w związku  

z niewyjaśnieniem tematu sprzedaży. 

Nikt inny nie wniósł uwag do porządku. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił do głosowania pierwszy zgłoszony przez Sekretarza Gminy 

wniosek. 

Przy 12 głosach za 

0 głosach przeciw 

0 głosach wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty. 

Rozszerzono porządek obrad o pkt 11. 

Następnie Przewodniczący przedstawił do głosowania drugi zgłoszony przez Sekretarza Gminy 

wniosek. 

Przy 12 głosach za 

0 głosach przeciw 

0 głosach wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty. Wycofano z porządku obrad pkt 17. 

Następnie Przewodniczący poprosił o ponowne sprawdzenie obecności w związku z dołączeniem do 

obrad nieobecnego wcześniej radnego, pana Adama Łucia. 

Obecnych 13 radnych. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił do głosowania zmieniony porządek posiedzenia 

uwzględniający wnioski Sekretarza. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z realizacji wniosków i interpelacji radnych.  

6. Sprawozdanie  z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

7. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2021 rok. 
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8. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2021 – 2027. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących radnym Gminy Krupski 

Młyn. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Krupski Młyn.  

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diety oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowej dla sołtysów Gminy Krupski Młyn.  

12. Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z ogólnodostępnego terenu rekreacyjnego 

przy ul. Głównej w Krupskim Młynie stanowiącego część działki nr 260/26. 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Krupski Młyn  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/231/21 Rady Gminy Krupski Młyn  

z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Krupski Młyn na lata 2021 – 2025. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej dz. Nr 348/22 k. m. 13 o pow. 0,0052 ha, KW 

GL1T/00048229/8 położonej w Krupskim Młynie przy ul. Tarnogórskiej.  

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej dz. Nr 347/22 k. m. 13 o pow. 0,0326 ha, KW 

GL1T/00048229/8 położonej w Krupskim Młynie przy ul. Tarnogórskiej. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 5 położonego  

w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 6. 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Oświadczenia radnych. 

21. Sprawy bieżące i wnioski. 

22. Zamknięcie sesji.  

 

W głosowaniu brało udział 13-tu radnych. 

Przy 13 głosach za 

0 głosach – przeciw 

0 głosach wstrzymujących się 

przedstawiony, zmieniony porządek posiedzenia został przyjęty przez radnych. 

 

Ad. 3. 

Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi. 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Głosowanie zostało powtórzone, z przyczyn technicznych jeden głos został nieoddany. 

Przy 13 głosach – za 

0głosach – przeciw 

0 głosach wstrzymujących się 

Protokół z XXXII sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Ad. 4. 

Sprawozdanie z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Sekretarz Gminy zapoznała ze sprawozdaniem  z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie 

międzysesyjnym (załącznik nr 1 do protokołu). 
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Adam Łuć pytał o rodzaj przeprowadzonych badań wody. 

Sekretarz odpowiedziała, że były to badania podstawowe. 

Adam Łuć poruszył sprawę likwidacji grobów i nienaruszenie pomnika płk Szymiota. 

Sekretarz odpowiedziała, że nie będzie naruszony. 

Pan Wójt wyjaśnił, że pomnik płk jest stale opłacany przez dalszego członka rodziny. Poinformował 

również, że o fakcie uiszczania opłat za pomnik należało poinformować IPN zanim, został złożony 

wniosek. 

Następnie Wójt, korzystając z faktu, że po dłuższej nieobecności, po raz pierwszy ma okazję być  

z  Wysoką Radą, podziękował publicznie wszystkim za każdą pomoc, życzliwość, modlitwę. 

Szczególne podziękowania złożył pracownikom Urzędu Gminy. 

Wójt zgłosił jedną uwagę do sprawozdania z działalności Wójta i Urzędu. Wyjaśnił, że jeżeli chodzi  

o sprawę fotowoltaiki i pomp ciepła, realizacja tego projektu napotyka na bardzo wiele trudności. 

Podkreślił, że podziwia tych, którzy realizują ten projekt. Firma, która realizuje projekt jeżeli chodzi  

o fotowoltaikę i instalacje solarne - Ecojura, wiele traci na realizacji projektu w związku z gwałtownym 

wzrostem cen, a obowiązuje kwota, która była w przetargu. 

Wspomniał także o dalszym projekcie parowozowni, który dzierżawi Stowarzyszenie Frymark. 

Powiedział, że jest gotowa wizualizacja projektu.  

Następnie nastąpiło ponowne sprawdzenie obecności, ponieważ dołączył do obrad pan Edward Pilarski. 

Obecnych 14 radnych. 

 

Ad. 5. 

Sprawozdanie Wójta z realizacji wniosków i interpelacji radnych. 

Sekretarz Gminy przedstawiła obecnym sprawozdanie z realizacji wniosków i interpelacji radnych 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

Radny Huczko, w uzupełnieniu do wniosku dotyczącego złożenia wniosku do Polskiego Ładu  jeżeli 

chodzi o drogi gminne, zwrócił uwagę, że nie zostały uwzględnione wszystkie drogi. Sprawa dotyczy 

głównie gminnych dróg osiedlowych, które również nie są w najlepszym stanie. Radny Huczko poprosił, 

aby pamiętać o tych drogach przy kolejnym naborze. 

Radny Łuć w odpowiedzi na wniosek dotyczący Hot -Spotów zwrócił uwagę na stwierdzenie, że koszty 

modernizacji przewyższałyby koszty, które uzyskaliby mieszkańcy. Radny Łuć zapytał jakie to byłyby 

koszty „per saldo”. 

Sekretarz wyjaśniła, że temat był podejmowany, po otrzymaniu pisma w 2019 roku, gdzie prezes UKE 

poinformował nas o braku możliwości przedłużenia częstotliwości, bez czego nie jesteśmy w stanie 

prowadzić usług. Na bieżąco przeprowadzane są przeglądy masztów, jest stały nadzór tego majątku, co 

związane jest z zasadami bezpieczeństwa.  

Sekretarz wyjaśniła, że na dzień dzisiejszy chcemy wydzierżawiać maszty, żeby chociaż w ten sposób 

ten majątek wykorzystać. Sekretarz wyjaśniła również, że w maju upłynął okres trwałości projektu. 

Firmy telekomunikacyjne, które działają na naszym rynku są zainteresowane dzierżawą. 

Zapewniła, że jeśli będą możliwości finansowe, będziemy o tym majątku pamiętać. 

 

Ad. 6. 

Sprawozdanie  z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy: 

1) 31 października uczestniczył w otwarciu parowozowni organizowanym przez Stowarzyszenie 

Frymark; 

2) 2,9 i 16 listopada pełnił dyżur w Urzędzie Gminy; 

3) 11 listopada spotkanie przy Kaplicy św. Marcina; 

4) 23 listopada prowadził wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. 

 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2021 rok. 
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Skarbnik powiedziała, że zmiany do budżetu Gminy Krupski Młyn na 2021 rok zostały szczegółowo 

omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

Skarbnik przypomniała o ważnej zmianie w budżecie, jaką jest przyjęcie po dochodach w 2021 roku 

środków w wysokości 358 tys. 390 zł,  z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnych w 2021 roku. Środki 

te zostaną przekazane na rachunek bankowy Gminy do 28 grudnia br.  

W związku z tym, że jest fizyczną niemożliwością wydatkowanie tych środków w tym roku,  

przyjmujemy je po dochodach i dajemy na rozchody, żeby w roku 2022 przyjąć po przychodach  

i przeznaczyć na wydatki. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 14-tu głosach za 

0 głosach przeciw 

0 wstrzymujących się 

uchwała Nr XXXIII/347/21 w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2021 rok, została 

podjęta.  

 

Ad. 8.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na lata 

2021 – 2027. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że WPF Gminy Krupski Młyn na lata 2021 – 2027 rok jest związana  

z budżetem, w związku z tym zmiany w uchwale budżetowej pociągają zmiany WPF. Zmianie ulegają 

dochody, wydatki w części finansowej WPF- a , wynik budżetu i rozchody.  

Następnie Przewodniczący zapytał, czy są jakieś pytania. 

Radny Adam Łuć zapytał o uwzględnienie w WPF - ie na rok 2022 kosztów, na którą będzie opiewała 

modernizacja basenu i terenu basenu, żeby mógł służyć mieszkańcom gminy. Pytał czy to zadanie 

będzie miało taką rangę. 

Wójt poinformował, że zakładamy, że w 2022 roku basen będzie czynny, jeżeli na przeszkodzie nie 

staną obostrzenia związane z Covid 19. Wszystkie podjęte zadania zmierzają ku temu, aby basen 

przygotować do sezonu letniego w roku 2022.  

Skarbnik nadmieniła, że w WPF - ie  są zadania wieloletnie zarówno inwestycyjne (majątkowe) i 

bieżące. Wyjaśniła, że jeżeli dane zadanie obejmuje okres roku, wtedy nie ma konieczności ujmowania 

w WPF - ie. 

Radny Huczko powiedział, że mowa jest tutaj tylko o wydatkach związanych z możliwością 

przygotowania basenu dla naszych mieszkańców do jego funkcjonowania. Nie mówimy o generalnym 

remoncie. 

Wójt wyjaśnił, że projekt kosztów remontu basenu to ogromne koszty. Planowane jest wykonanie prac, 

które zmieszczą się w kwocie do 50 tys. zł.  

Wójt wyjaśnił ponadto, że zakładamy, że basen zostanie dopuszczony do funkcjonowania, zgodnie  

z wytycznymi sanepidu, które otrzymał pan dyrektor GOKSiR-u. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 14-tu głosach za 

0 głosach przeciw 

0 wstrzymujących się 

uchwała Nr XXXIII/348/21 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski 

Młyn na lata 2021-2027, została podjęta.  

 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących radnym Gminy Krupski 

Młyn. 

Sekretarz Gminy przypomniała, że  temat związany z podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

diet przysługujących radnym Gminy Krupski Młyn został szczegółowo omówiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady. 
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Sekretarz przypomniała, ze konieczność przygotowania nowego projektu uchwały, wynikała ze zmiany 

przepisów, a mianowicie 17 września br. została wydana ustawa o zmianie ustawy o wynagrodzeniu 

osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz o zmianie niektórych innych ustaw. 

Również 27 października zostało wydane Rozporządzenie Rady Ministrów w sprawie maksymalnej 

wysokości diet przysługujących Radnemu Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 14-tu głosach za 

0 głosach przeciw 

0 wstrzymujących się 

uchwała Nr XXXIII/349/21 w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących radnym Gminy 

Krupski Młyn, została podjęta.  

 

Ad. 10.  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Krupski Młyn. 

Sekretarz przypomniała o zmianie przepisów i konieczności przygotowania projektu uchwały, w spawie 

ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Krupski Młyn. 

Przypomniała również, że projekt uchwały został dokładnie przeanalizowany  na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady. Wspomniała, że konieczność przygotowania projektu uchwały wynika, ze zmiany 

obowiązujących przepisów. 

Pierwsza zmiana dotyczy artykułu 18 ustawy z  17 września br. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób 

zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw.  

Druga zmiana nastąpiła w wyniku wydania 25 października br. Rozporządzenia Rady Ministrów  

w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy są jakieś pytania. 

Radny A. Łuć wyjaśnił, że należy podkreślić, że Pan Wójt wnioskował o to, aby Rada Gminy przyznała 

minimalne możliwe wynagrodzenie, które jest zgodne ze zmianą prawa.   

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 14-tu głosach za 

0 głosach przeciw 

0 wstrzymujących się 

uchwała Nr XXXIII/350/21 w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy 

Krupski Młyn, została podjęta.  

Wójt na koniec przedstawił, że źródłem tej ustawy i rozporządzenia jest rok 2018, kiedy to pan 

Kaczyński, żeby przykryć historię nagród, które się wówczas należały, obniżył pensje wszystkim 

wójtom, burmistrzom, prezydentom miast. Pan Wójt dodał, że ustawodawca nie mógł znaleźć gorszego 

czasu, na zmiany tej ustawy, niż ten który w tej chwili jest.  

Wójt podkreślił, że ludzie borykają się ze wzrostem cen, a my wprowadzamy nowe zasady jeżeli chodzi 

o ryczałt dla radnych i wysokość pensji wójta.  

Podkreślił, że Rada musi podjąć taką decyzję, a nie inną. Wójt podziękował Radnym za jednomyślność. 

Podkreślił również, ze ustawodawcy zabrakło wyobraźni, jeżeli chodzi o proporcje w ilości 

mieszkańców przypadających na daną gminę. Wójt zwrócił uwagę, na to, że z pewnością ten fakt będzie 

kontrowersyjny w odbiorze społecznym. 

 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diety oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowej dla sołtysów z terenu naszej Gminy. 

Sekretarz Gminy przypomniała, że kolejna uchwała dotyczy ustalenia zasad przyznawania diety oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowej dla sołtysów Gminy Krupski Młyn. 

Radny Łuć przypomniał, że swego czasu obniżyliśmy dietę sołtysa, z racji tego, że powstały 2 nowe 

sołectwa, tj. Sołectwo Ziętek i Sołectwo Krupski Młyn. 
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Radny Łuć podkreślił, że jest to osiągnięcie VIII kadencji Rady Gminy Krupski Młyn.  Zwrócił także 

uwagę na to, iż zmiany zasad przyznawania diet sołtysom są wynikiem osiągnięcia związanego z 

utworzeniem nowych sołectw. Podkreślił również, że  obniżenie diet, było krzywdzące dla Radnego 

Janusa z Sołectwa Potępa.  

Wójt dodał, że obniżenie diety sołtysów było inicjatywą Radnego A. Janusa. 

Wójt podkreślił, że najniższy ryczałt sołtysa w Polsce wynosi 6o zł, co jest podyktowane liczebnością 

danego sołectwa. 

Radny Huczko zapytał, czy utworzenie nowych miejscowości: Żyłki i Odmuchowa, będzie 

jednoznaczne z utworzeniem nowych sołectw, czy nadal będą należały do Sołectwa Potępa? 

Sekretarz wyjaśniła, że te miejscowości są cały czas w miejscowości Potępa. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 14-tu głosach za 

0 głosach przeciw 

0 wstrzymujących się 

uchwała Nr XXXIII/351/21 w sprawie ustalenia zasad przyznawania diety oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowej dla sołtysów z terenu naszej Gminy, została podjęta. 

 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z ogólnodostępnego terenu rekreacyjnego 

przy ul. Głównej w Krupskim Młynie stanowiącego część działki nr 260/26. 

Sekretarz wyjaśniła, że przedstawiony projekt uchwały reguluje tutaj zasady korzystania z naszego 

terenu rekreacyjnego, tzw. „Oczka” w Krupskim Młynie. 

Załącznikiem do uchwały jest wypracowany regulamin, który zostanie wywieszony na tablicy, na 

terenie „Oczka”. 

Radny Łuć poinformował, że poprosił jako radny o przygotowanie regulaminu dla terenu tzw. „ Oczka” 

w Krupskim Młynie, z racji sytuacji, która nastąpiła przy splocie kilku imprez, w tym Walnego Zebrania 

OSP w Krupskim Młynie. Podkreślił, że OSP nie miała wówczas gdzie się podziać na własnym terenie 

i musiała zmieniać plan zebrania. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 13-tu głosach za 

1 głosie nieoddanym (Radny Kiszkis opuścił salę obrad) 

0 głosach przeciw 

0 wstrzymujących się 

uchwała Nr XXXIII/352/21 w sprawie regulaminu korzystania z ogólnodostępnego terenu 

rekreacyjnego przy ul. Głównej w Krupskim Młynie stanowiącego część działki nr 260/26, została 

podjęta. 

 

Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Krupski Młyn  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok. 

Sekretarz wyjaśniła, że zgodnie z przytoczonymi przepisami w projekcie uchwały, organ stanowiący, 

czyli Rada Gminy, może przyjąć do 30 listopada roczny program współpracy Gminy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami, co jest czynione co roku. 

Podkreśliła, że w tym roku został również przedstawiony projekt uchwały na 2022 rok. W załączniku 

jest określony tekst programu współpracy.  

Sekretarz poinformowała, że zostały przeprowadzone konsultacje społeczne, na których nie wpłynęły 

żadne wnioski, w terminie wskazanym w konsultacjach. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 13-tu głosach za 

1 głosie nieoddanym (Radny Kiszkis opuścił salę obrad) 
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0 głosach przeciw 

0 wstrzymujących się 

uchwała Nr XXXIII/353/21 w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Krupski 

Młyn z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok, została podjęta. 

 

Ad. 14. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/231/21 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 

26 stycznia 2021 r. w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Krupski Młyn na lata 2021 – 2025. 

Sekretarz poinformowała, że w styczniu tego roku została podjęta przez Radę Gminy uchwała w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Krupski Młyn na lata 2021 

– 2025. 

Sekretarz poinformowała, że w wyniku interpretacji zmiany orzecznictwa przepisów, został 

przygotowany projekt uchwały w sprawie zmiany tej uchwały. Zmiana dotyczy rozdziału 4 tego 

programu, gdzie został dopisany punkt o treści „ utrzymywania pomieszczeń wspólnego użytkowania, 

brak utrzymywania czystości pomieszczeń wspólnego użytkowania, stawka bazowa czynszu jest 

wówczas obniżana o 10 %.” 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 14-tu głosach za ( Radny Kiszkis powrócił na salę obrad ) 

0 głosach przeciw 

0 wstrzymujących się 

uchwała Nr XXXIII/354/21 sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/231/21 Rady Gminy Krupski Młyn 

z dnia 26 stycznia 2021 r. w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Krupski Młyn na lata 2021 – 2025, została podjęta. 

 

Ad. 15. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej. 

Sekretarz poinformowała o przygotowanym projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej i wyjaśniła, że dotychczasowy dzierżawca terenu 

przeznaczonego pod uprawy ogrodowe w Krupskim Młynie, przy ul. 1 Maja, złożył wniosek o wykup 

tego terenu.  

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 12-tu głosach za 

1 wstrzymującym się (Radny Kiszkis) 

1 nieoddanym głosie (Radny Huczko) 

0 głosach przeciw. 

Głosowanie zostało powtórzone z przyczyn technicznych. 

Przy 13-tu głosach za 

0 głosach przeciw 

1 wstrzymującym się (Radny Kiszkis) 

uchwała Nr XXXIII/355/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, została podjęta. 

 

Ad. 16. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej dz. Nr 348/22 k. m. 13 o pow. 0,0052 ha, KW 

GL1T/00048229/8 położonej w Krupskim Młynie przy ul. Tarnogórskiej. 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o przygotowanym projekcie uchwały i wyjaśniła, że 

został przygotowany na podstawie wniosku złożonego przez jednego z  mieszkańców naszej gminy, na 
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poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. Sprzedaż nieruchomości gruntowej 

odbędzie się w drodze bezprzetargowej. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 13-tu głosach za 

1 głosie nieoddanym  

0 głosach przeciw 

0 wstrzymujących się. 

Głosowanie zostało powtórzone z przyczyn technicznych. 

Przy 14-tu głosach za 

0 głosach przeciw 

0 wstrzymującym się 

uchwała Nr XXXIII/356/21 sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej dz. Nr 348/22 k. m. 13 o pow. 0,0052 ha, KW 

GL1T/00048229/8 położonej w Krupskim Młynie przy ul. Tarnogórskiej, 

została podjęta. 

 

Ad. 17. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej dz. Nr 347/22 k. m. 13 o pow. 0,0326 ha, KW 

GL1T/00048229/8 położonej w Krupskim Młynie przy ul. Tarnogórskiej. 

Sekretarz Gminy poinformowała o przygotowanym projekcie uchwały i wyjaśniła, że został 

przygotowany na podstawie wniosku złożonego przez jednego z  mieszkańców naszej gminy, na 

poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. Sprzedaż nieruchomości gruntowej 

odbędzie się w drodze bezprzetargowej. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 14-tu głosach za 

0 głosach przeciw 

0 wstrzymujących się 

uchwała Nr XXXIII/357/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej dz. Nr 347/22 k. m. 13 o pow. 0,0326 ha, KW 

GL1T/00048229/8 położonej w Krupskim Młynie przy ul. Tarnogórskiej, została podjęta. 

 

Ad.18. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 5 położonego  w 

Krupskim Młynie przy ul. Buczka 6. 

Sekretarz poinformowała o przygotowanym projekcie uchwały i wyjaśniła, że dotyczy sprzedaży lokalu 

mieszkalnego. Poinformowała o przedstawionej propozycji  zbycia w drodze przetargu 

nieograniczonego. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. 

Przy 13-tu głosach za 

1 głosie nieoddanym  

0 głosach przeciw 

0 wstrzymujących się 

Głosowanie zostało powtórzone z przyczyn technicznych. 

Przy 14-tu głosach za 

0 głosach przeciw 

0 wstrzymującym się 

uchwała Nr XXXIII/358/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 5 

położonego  w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 6, została podjęta. 

 

Ad. 19. 
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Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 20. 

Oświadczenia radnych. 

Zostało złożone jedno oświadczenie pana Radnego Łucia. 

 

Ad. 21. 

Sprawy bieżące i wnioski. 

1. Radny Łuć złożył wniosek dotyczący zmiany rozkładu jazdy autobusów linii 129. 

Radny Łuć poinformował, że wniosek jest również związany z tym, że od 1 października br. placówka 

Banku Spółdzielczego w Krupskim Młynie funkcjonuje w wybrane dni tygodnia, tj. poniedziałki, środy 

i piątki. Jest również związany ze zmianą godzin pracy dla części pracowników w Nitroergu. Radny 

Łuć podkreślił, że te uwagi zostały mu zgłoszone przez starszych mieszkańców naszej Gminy. 

Wójt wyjaśnił, że przed otwarciem sklepu Dino była monitorowana trasa do starej bramy. Po 

dokonanych obserwacjach, nastąpiła korekta rozkładu jazdy i niektóre kursy zostały wydłużone pod 

Urząd Gminy. Miało to na celu ułatwienie osobom starszym dotarcie pod sam sklep Dino. 

Wójt wspomniał, że miał być wyartykułowany wniosek co, kiedy i gdzie. 

Wójt poinformował, że sprawa zostanie przekazana kierownikowi referatu Gospodarki Komunalnej. 

Zostanie sprawdzone w jaki sposób została wykonana zmiana kursów. 

Radny Janus poinformował o podpisanym aneksie porozumienia między Związkami Zawodowymi a 

Zarządem Nitroergu dotyczącym 7- godzinnego czasu pracy niektórych pracowników na wydziale 

materiałów wybuchowych. 

Radny Janus wspomniał, że bardzo mało osób korzysta z przejazdów autobusowych, a Metropolia stale 

podnosi ceny przejazdów. Ze względu na rosnące koszty nie będziemy w stanie zapewnić wszystkim 

dogodnych godzin kursów autobusów. 

Radny Łuć podkreślił, że najbardziej chodzi nam o kursy wewnątrz Krupskiego Młyna, aby uczynić 

zadość starszym mieszkańcom naszej gminy. 

2. Andrzej Janus złożył wniosek dotyczący remontu drogi na Kanol. Prośba związana jest z 

umożliwieniem dojazdu do miejscowości Kanol.  

3. Radny Panchyrz zapytał, czy nie można by dojść do porozumienia z Nadleśnictwem Zawadzkie 

odnośnie drogi na Kanol. 

Wójt poinformował, że co roku występujemy z wnioskiem do Dyrekcji Regionalnej poprzez 

poszczególne nadleśnictwa o dofinansowanie pewnych zadań. Wójt podkreślił również, że nic nie 

szkodzi na przeszkodzie, żeby wystąpić z wnioskiem o remont drogi na Kanol. Wójt zapewnił, że 

zrobimy wszystko, aby  ten  przejazd był zapewniony. 

4. Radny Kulawik zgłosił awarię zamków w drzwiach zewnętrznych w bloku nr 7A w Ziętku. 

5. Radny Łuć poprosił o przygotowanie wniosku do Polskiego Ładu dot. umożliwienia 

mieszkańcom naszej gminy przejazdu w kierunku drogi na „ Bór”. 

Wójt wyjaśnił, że jest to teren poza granicami naszej gminy. Podkreślił również, że temat ten był już 

podejmowany z Nadleśnictwem. 

Radny Łuć poprosił, żeby mimo wszystko podjąć próby porozumienia, aby utwardzić w sposób 

skuteczny tą drogę.  

Wójt poinformował, że próby zostaną podjęte. 

6. Przewodniczący Rady Gminy zapoznał obecnych z informacją na temat oświadczeń 

majątkowych  i konieczności naniesienia poprawek. 

7. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pismo Prezesa Sądu Rejonowego, o konieczności 

wskazania 30 osób skazanych do wykonywania prac społecznych. 

8. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pismo Pana Waldemara Nowaka Sołtysa Sołectwa 

Krupski Młyn dotyczące zakupu sprzętu dla Szkoły Podstawowej w Krupskim Młynie. 
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Wójt poinformował, że przygotuje materiał zawierający informacje, w jakie środki zostały szkoły 

wyposażone w okresie ostatnich dwóch lat.  

Wójt podkreślił, że na dzień dzisiejszy nie może niczego zagwarantować. 

9. Radny Huczko poinformował, że w Ziętku jest wykonane bisko. Zapytał czy w przyszłym roku 

będzie wykonany plac zabaw i boisko w szkole. 

Wójt poinformował, że zrobimy wszystko, żeby chociaż część tych zadań zrealizować. 

 

 

Wnioski: 

 

 

Ad. 22. 

 

Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesje o godz. 16.30. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

M. Zientek. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Adam Łuć 

 

Przeanalizowanie kosztów i kursów autobusów na terenie Krupskiego 

Młyna (przede wszystkim przystanku przy starej bramie), w dni 

otwarcia i urzędowania Banku Spółdzielczego w Krupskim Młynie, tj. 

poniedziałku, środy i piątku oraz zmian godzin pracy w Nitroergu. 

 

Adam Łuć 

 

Przygotowania wniosku do Polskiego Ładu dot. umożliwienia 

mieszkańcom naszej gminy przejazdu w kierunku drogi na „ Bór”. 

Herbert Panchyrz, 

Andrzej Janus 

 

Rozważenie możliwości remontu drogi w Kanolu. 

Roman Kulawik  

Awaria zamków w drzwiach zewnętrznych w bloku nr 7 w Ziętku. 

Przewodniczący Rady 

Gminy 

 

Przeczytał pismo sołtysa Sołectwa Krupski Młyn, dotyczące zakupu 

sprzętu dla Szkoły Podstawowej w Krupskim Młynie. 
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………………………… 
    Wójt Gminy

Wnioski radnych złożone na sesji Rady Gminy 26 października 2021 r.  

L.p. Imię i nazwisko 
autora wniosku 

 
Czego dotyczy 

Data skierowania do 
pracownika 

Odpowiedzialny 
za realizację 

Potwierdzenie 
skierowania do 

realizacji 

1.  Adam Łuć budowa sieci szerokopasmowej (HOT SPOT) 
ile ich jest 
ile to kosztowało 
czy i kiedy zostało skończone 
czy są dostępne a jeśli, nie to kiedy będą 
jak i przez kogo jest wykorzystywana  

28 października 2021 r.    

2.  Bogdan Huczko przygotowanie wniosku do Polskiego Ładu dot. 
modernizacji dróg gminnych, osiedlowych, 
parkingów, budynku socjalnego przy ul. Krasickiego 7 

28 października 2021 r.    

3.  Adam Łuć zarezerwować środki finansowe w budżecie 2022 
roku na modernizację basenu zgodnie z wymogami 
Sanepidu 

28 października 2021 r.    

4.  Adam Łuć zorganizowanie uroczystej sesji Rady Gminy z okazji 
30-lecia istnienia Gminy po uzgodnieniu terminu z 
radnymi (przedyskutowanie sprawy na posiedzeniu w 
listopadzie br.) 

28 października 2021 r.    

5.  Andrzej Janus doświetlić teren nowego boiska przy budynku 
Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Potępie 

28 października 2021 r.    

6.  Andrzej Janus  rozważyć możliwość budowy Sali gimnastycznej przy 
Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Potępie 

28 października 2021 r.    

7.  Bogdan Huczko wystąpić do Rady Powiatu z wnioskiem o naprawę 
dróg powiatowych: Krupski Młyn – Tworóg i Krupski 
Młyn – Lubliniec, z uwzględnieniem budowy wysepek 
zwalniających 

28 października 2021 r.    

8.  Jacek Kiszkis  wyodrębnienie terenu i przystosowaniu Oczka do 
zamkniętych masowych – plenerowych i zaproszenie 
do tej pracy Komisji Terenowej   

28 października 2021 r.    
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